
Notulen vergadering 22-11-2022 

 

1) Aanwezig: René, Robert Jan, Hester, Femke en Jesse 

Notulen: gemaakt door Jesse  

2) Notulen worden goed gekeurd, de moeder van Lassar en Marija is nog steeds geintresseerd  

voor de volgende vergadering wordt Denise wederom uitgenodigd.  

3) - 

4) Tips begroting lezen worden/zijn gedeeld in een Powerpoint door Robert Jan  

5) De begroting is anders dan voorheen mede omdat reserves niet mee aan een school 

gekoppeld zijn. De reserves zitten in een bovenschoolse pot die beheerd wordt door het 

college van bestuur. 

6) Geen teamzaken 

RI&E (Risico-Inventarisatie en –Evaluatie), punt 2.2.1.0  (De medewerkers voelen zich belast 

door het beslag dat door het werk wordt gelegd op de tijd buiten de overeengekomen les- en 

taakuren) is erbij gekomen, dit wordt tijdens de studiedag van 24-02 met het team besproken en 

aangepakt. De grootste zorg is hoe dat gerealiseerd gaat worden.  

Verder heeft Robert Jan nog de aanvulling dat veel overkoepelende dingen in de risico 

inventarisering centraal/bovenschools geregeld zouden moeten worden. Dit gaat hij ook aangeven 

in de volgende GMR vergadering.  

7) Begin september is het vergaderplan van de GMR gedeeld. Robert Jan kan door veel andere 

verplichtingen niet veel aanwezig zijn dit jaar. Daarnaast gaat Chrissie einde van school dus 

Robert Jan gaat 15-12 naar zijn laatste GMR vergadering.  

Dank voor Robert Jan dat hij al die jaren namens de Bonte Mol in de GMR gezeten heeft.  

8) Robert Jan vindt het niet fijn hoe de kerstviering vorm gegeven is. Er is voor deze vorm 

gekozen door de kerstcommisie. Na de kerst is er ruimte voor de evaluatie.  

Hester wil graag dat er tijdens de volgende MR vergadering terug gekeken wordt naar de informatie 

avond, lichtjesavond, sint en kerst.  

Rene vertelt dat 7-2 een Audit is op de Bonte Mol. De Bonte Mol vraagt deze dag ook om tips en 

tops van de bezoekers op een nog te formuleren vraagstelling. De vraagstelling zal gaan in de 

richting van de zelfstandigheid van de leerlingen en de coachende leerkracht.  

Rene vertelt ook dat Blosse zich zorgen maakt om het leraren tekort en eigenlijk nog meer om het 

tekort aan directeuren. Ze verwachten dat over 5 jaar 50 procent van de directeuren gestopt is.  
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